

## forging生产厂家 forging 圣霖国际【开拓创新】

产品名称	forging生产厂家 forging 圣霖国际【开拓创新】
公司名称	鞍山市圣霖进出口贸易有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	辽宁省鞍山市高新区越岭路256号（研发中心A座2号楼510室至511室）
联系电话	13904127277

## 产品详情

锻造设备是指在锻造加工中用于成形和分离的机械设备。锻造设备包括成形用的锻锤、机械压力机、液压机、螺旋压力机和平锻机，以及锻造操作机、开卷机、矫正机、剪切机、等辅助设备。

Forging equipment is the mechanical equipment for forming and separating in forging. Forging equipment includes forging hammer , mechanical press , hydraulic press , screw press , forging machine , forging , forging machine , coiler , straightening machine , shearing machine , and other auxiliary equipment.

自由锻造是靠人工操作来控制锻件的形状和尺寸的，所以锻件精度低，forging生产厂家，加工余量大，劳动强度大，生产率也不高，forging报价，因此它主要应用于单件、小批量生产。

Free forging is by manual operation to the shape and size of the forgings , so the precision of the forgings is low , the processing allowance is large , forging哪家好 , the labor intensity is big , and the productivity is not high. Therefore , it is mainly used in single piece and small batch production.

自由锻造是利用冲击力或压力使金属在上下砧面间各个方向自由变形，不受任何限制而获得所需形状及尺寸和一定机械性能的锻件的一种加工方法，简称自由锻。

Free forging is a processing method of forging parts , which can make metal in all directions of the anvil between the upper and lower anvil , and obtain the required shape and size and certain mechanical properties by the impact force

or pressure , and the free forging is called free forging.

forging生产厂家-forging-圣霖国际【开拓创新】由鞍山市圣霖进出口贸易有限公司提供。鞍山市圣霖进出口贸易有限公司 (shenglininternational.cn) 是从事“型材设备,轧钢设备,轨道设备”的企业,公司秉承“诚信经营,用心服务”的理念,为您提供优质的产品和服务。欢迎来电咨询!联系人:王秋。